
Projekt protokołu nr 1/2024
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 23 maja 2024 r.

Obrady rozpoczęto 23 maja 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:26 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:

1. Ewa Czubek
2. Wiesław Fąfara
3. Jakub Gładysz
4. Halina Mińczuk
5. Michał Nowak
6. Adam Oczoś
7. Marek Piasecki
8. Marcin Wołyniec

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Wnioski do porządku obrad.

3. Wybór wiceprzewodniczącego komisji.

Głosowano w sprawie:
zamknięcia listy kandydatur na wiceprzewodniczącego komisji..

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Marcin
Wołyniec
BRAK GŁOSU (1)
Wiesław Fąfara
NIEOBECNI (1)
Jakub Gładysz

Głosowano w sprawie:
Kandydat Marcin Wołyniec na wiceprzewodniczącego Komisji Infrastruktury.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1



Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek
Piasecki, Marcin Wołyniec
NIEOBECNI (1)
Jakub Gładysz

4. Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2023 w zakresie
działania komisji.

Głosowano w sprawie:
Opinia komisji do sprawozdania z wykonania budżetu miasta za rok 2023 w zakresie
działania komisji..

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (5)
Ewa Czubek, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marcin Wołyniec
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Wiesław Fąfara, Marek Piasecki
NIEOBECNI (1)
Jakub Gładysz

5. Informacja o realizacji budowy budynku mieszkalnego przy ul. Jasnej w Kędzierzynie-
Koźlu przez SIM Opolskie Południe Sp. z.o.o.

W dyskusji udział wzięli: zastępca prezydenta Krzysztof Wołynkiewicz, radca prawny Joanna
Mazurkiewicz, kierownik Wydziału GNP Małgorzata Jarosz-Wojtarowicz, przewodniczący
komisji Adam Oczoś, przewodnicząca zarządu osiedla Kłodnica Dorota Tomala, członek
zarządu osiedla, członkowie komisji: Wiesław Fąfara, Michał Nowak, Marek Piasecki, Ewa
Czubek.

Głosowano wniosek w sprawie:
zaproszenia prezesa SIM na czerwcowe posiedzenie.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Marcin Wołyniec

Głosowano wniosek w sprawie:
rozważenia ustanowienia pomników przyrody na działkach nr: 2692/6, 2692/ 7 oraz 2692/8:



zwrócenia się do Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków o rozważenie ustanowienia jednej
z form ochrony zabytków na działkach nr: 2692/1, 2692/2, 2692/3 oraz 2692/6

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Marcin Wołyniec

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do
sporządzenia zintegrowanego planu inwestycyjnego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-
Koźle, położonego na terenie osiedla Miejsce Kłodnickie, w rejonie drogi krajowej nr 40 i
łącznika z ul. Przyjaźni.

W dyskusji udział wzięli: przewodniczący komisji Adam Oczoś, pracownik GNP Tomasz
Jamielucha, radna Ewa Czubek.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do
sporządzenia zintegrowanego planu inwestycyjnego dla części obszaru miasta Kędzierzyn-
Koźle, położonego na terenie osiedla Miejsce Kłodnickie, w rejonie drogi krajowej nr 40 i
łącznika z ul. Przyjaźni..

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Marcin Wołyniec

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego
Gminy Kędzierzyn-Koźle.

W dyskusji udział wzięli: radny Marek Piasecki oraz pracownik GNP Tomasz Jamielucha.
Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia planu ogólnego
Gminy Kędzierzyn-Koźle..

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Marcin Wołyniec



8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze
darowizny na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości gruntowej
oznaczonej jako działki nr: 1540/8, 1558/3, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie
ewidencyjnym Kędzierzyn, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny
na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości gruntowej oznaczonej jako
działki nr: 1540/8, 1558/3, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym
Kędzierzyn, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle..

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Marcin Wołyniec

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze
darowizny na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości gruntowej
oznaczonej jako działka nr 534/2, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym
Cisowa, stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze darowizny
na rzecz Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego nieruchomości gruntowej oznaczonej jako
działka nr 534/2, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Cisowa,
stanowiącej własność Gminy Kędzierzyn-Koźle..

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś,
Marek Piasecki, Marcin Wołyniec

10. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

W dyskusji udział wzięli: zastępca prezydenta Krzysztof Wołynkiewicz, radca prawny Joanna
Mazurkiewicz, przewodniczący komisji Adam Oczoś, członkowie komisji: Michał Nowak,
Marek Piasecki, Halina Mińczuk, Jakub Gładysz, Ewa Czubek, Marcin Wołyniec.



11. Zakończenie obrad.

Przygotował(a): Joanna Motyl

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


